

No. 4630. CUSTOMS CONVENTION ON THE TEMPORARY IMPORTATION FOR PRIVATE USE OF AIRCRAFT AND PLEASURE BOATS. DONE AT GENEVA, ON 18 MAY 1956¹

N° 4630. CONVENTION DOUANIÈRE RELATIVE À L'IMPORTATION TEMPORAIRE POUR USAGE PRIVÉ DES EMBARCATIONS DE PLAISANCE ET DES AÉRONEFS. FAITE À GENÈVE, LE 18 MAI 1956¹

APPLICATION to *Land* Berlin

By a notification received on 30 November 1961, the Government of the Federal Republic of Germany has informed the Secretary-General that the above-mentioned Convention will also apply to *Land* Berlin as from the day on which it will enter into force for the Federal Republic of Germany. ²

APPLICATION au *Land* de Berlin

Par une notification reçue le 30 novembre 1961, le Gouvernement de la République fédérale d'Allemagne a fait savoir au Secrétaire général que la Convention susmentionnée s'appliquera également au *Land* de Berlin à compter de la date à laquelle elle entrera en vigueur pour la République fédérale d'Allemagne. ²

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 319, p. 21; Vol. 320, p. 352; Vol. 328, p. 341; Vol. 341, p. 420; Vol. 344, p. 358; Vol. 346, p. 356; Vol. 347, p. 393; Vol. 348, p. 371; Vol. 358, p. 364; Vol. 366, p. 416; Vol. 371, p. 329; Vol. 384, p. 382; Vol. 388, p. 378; Vol. 395, and Vol. 411.

² United Nations, *Treaty Series*, Vol. 411.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 319, p. 21; vol. 320, p. 352; vol. 328, p. 341; vol. 341, p. 420; vol. 344, p. 358; vol. 346, p. 356; vol. 347, p. 393; vol. 348, p. 371; vol. 358, p. 364; vol. 366, p. 416; vol. 371, p. 329; vol. 384, p. 382; vol. 388, p. 379; vol. 395, et vol. 411.

² Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 411.